



I want to send a child to camps!

Camps are a great experience for any child. Thousands have come through the doors of the Saint-Malo Catholic Camps, and have been changed forever. You can offer this life-changing experience to a child of your family, or sponsor an underprivileged camper who could not attend camps otherwise! Please see below for more information on how you can send a kid to camps.

Please contact :

my grandchild my niece or nephew a friend's child an underprivileged child

to invite him or her to participate at a:

- winter camp (\$75 for first child, \$65 for second child of same family)
- summer camp (\$275 for first child, \$225 for second child of same family)
- both

Child's name: _____

Parent's name: _____

Mailing Address: _____

Phone Number: _____

Parent's E-mail Address: _____

*****Please include a cheque addressed to the CSE for the amount which you are willing to cover. We will then contact the parent, and if the child does not wish to attend, we will send you back your cheque.*****

Your Contact Information:

Name: _____ Mailing Address: _____

Phone Number: _____ E-mail Address: _____

Signature: _____

****Please mail this completed form, along with a cheque made out to CSE, to:
PO box 570, St-Malo, MB, R0A 1T0**

We are leaders in the New Evangelization.
We invite young people to know and follow Jesus.

t.: (204).347.5396 - f.: (866).636.7783 - camps@catholicway.net - www.catholicway.net





Je veux envoyer un jeune aux camps!

Les camps sont une expérience enrichissante pour tout jeune. Des milliers de jeunes sont venus par les portes des Camps catholiques de Saint-Malo, et ont été transformés à jamais. Vous pouvez permettre à un (ou plusieurs) jeunes de profiter de cette belle expérience, en défrayant les frais d'inscription en totalité ou en partie. Veuillez voir ici-bas pour en apprendre plus!

Merci de contacter:

mon petit-enfant mon neveu-ma nièce l'enfant d'un ami un enfant défavorisé

pour les inviter à participer à:

- un camps d'hiver (75\$ premier jeune, 65\$ pour second jeune de la même famille)
- un camps d'été (275\$ premier jeune, 225\$ pour second jeune de la même famille)
- les deux

Nom du jeune: _____

Nom du parent: _____

Adresse postale: _____

Numéro de téléphone: _____

Courriel du parent: _____

*****Veuillez inclure un cheque au nom de l'ÉCÉ pour le montant que vous souhaitez défrayer. Nous contacterons ensuite le parent, et si le jeune ne souhaite pas participer aux camps, nous vous renverrons votre cheque.*****

Vos coordonnées:

Nom: _____ Adresse postale: _____

Numéro de téléphone: _____ Courriel: _____

Signature: _____

****Veuillez poster ce formulaire complet, avec un chèque adressé à l'ÉCÉ, à:
CP 570, Saint-Malo, MB, R0A 1T0**

Nous sommes leaders en la Nouvelle Évangélisation.
Nous invitons les jeunes à connaître et à rencontrer Jésus.

t.: (204).347.5396 - f.: (866).636.7783 - info@catholicway.net - www.catholicway.net